
Dhr. Wim van den Elzen wil graag inspreken voor raadsvoorstel 12: Budgetverhoging Project De 
Boschberg (klimaat adaptief). Dhr. Van den Elzen wil graag aandacht vragen met zijn betoog voor 
de volgende punten: 

- Het verloop traject behoud tweezijdig trottoir voorziening aan de doorgaande weg, wat ten 
koste gaat van de algemene verkeersveiligheid. 

- Er is minimale aandacht voor de gevolgen van de veranderingen met meer risico’s op 
verkeersongevallen 

- Het alternatief voor de trottoir, wil niemand in de buurt. Inspraak hierover is niet aan de 
orde. 

- Huidige externe ingehuurde medewerkers geven onjuiste informatie, zijn niet transparant. 
- 1, 4 miljoen extra gaan zetten is 30 % stijging van geraamde kosten, waar de commissie 

niet over wil communiceren? 
- Nog meer externe “deskundige inhuren” met nog meer bureaucratie.  Smijt niet met 

andermans geld!! 
- Wat is de reden om een ingediende petitie (dec 2022) van 80 aanwonende te negeren. 
- Investeer eerst in huidig praktisch inzicht, ben eerlijk en transparant en participeer met je 

burgers! 
- Dit alles voor algemene verkeersveiligheid. 

 


